
Protokoll Samhällsföreningens styrelsemöte 31 augusti 2010

Protokoll fört vid Klädesholmens Samhällsföreningens möte

tisdagen den 31 augusti 2010 kl. 1830.

Närvarande: Paula Johansson Everall

Gösta Eek

Tobias Hålldén

Ulrika Johansson

Annika Krusell

Susanne Lönnstig

Gösta Andersson

Thomas von Sydow

Frånvarande: Svante Haglund, Robert Bergfeldt och Birgitta Kjellgren har anmält

förhinder.

1 Mötets ordförande, Ulrika, öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2 Till att justera protokollet valdes Tobias Hålldén

3 Dagordningen godkändes

4 Föregående mötes protokoll gicks igenom av styrelsen och lades till handlingarna.

5 Datum för möten 2010/2011

Nästa möte tisdagen den 12 oktober – Svante Haglund ordförande

Därefter tisdagen den 7 december – Tobias Hålldén ordförande

Resterande styrelsemöten planeras in på mötet den 12 oktober

6 Sommarmötet.

Till styrelsen har endast inkommet positiva kommentarer. Många idéer från medlemmarna.

Noteringar från mötet kommer att presenteras på hemsidan. Diskussion från årsmötet

huruvida sommarmötet skall flyttas till annan tidpunkt eller inte. Styrelsen vill

rekommendera årsmötet att:

Låt årsmötet ligga kvar enligt stadgarna, sista lördagen i februari, men diskutera ett

”uppstartsmöte” i samband med städdagen varje vår. Sommarmötet kan tillsvidare ligga kvar

beroende på utfall av vårmötet.

7 Ärenden att driva från sommarmötet

Bristen på papperskorgar är stor – Gösta A kontaktar kommunen om fler och var de

lämpligen skall placeras.

Hastigheten på Strandgatan – Tobias Hålldén kontaktar Vägverket för att se vilka åtgärder

som kan vara lämpliga.
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8 Elavtalet.

Gösta Eek har efter mycket arbete lyckats med en mycket bra offert från Fortum. Styrelsen

beslutade att låta Gösta Eek avsluta arbetet och teckna avtal. Avtalet är 3-årigt. Information

kommer snarast i både brevlådan och på hemsidan.

9 Övriga frågor

En ny varmvattenbehållare, 210l, rostfri, är beställd till KIF huset och levereras troligen under

vecka 35.

Simskolan – det är en avgift. Den går inte att delas i veckor eller dagar. Synpunkter, kontakta

Gösta Andersson eller Gösta Eek.

Parkeringen utanför KIF huset dröjer och därmed även nedgrävningen av den sötvattenslang

som skall kunna försörja badviken med sötvattendusch.

Bleket håller på att bygga en bastu – för mer information, se anslagstavlor i Bleket.

Skyltarna med bl a hundförbud på badviken bör snarast tas ner.

10 Nästa möte

Ordförande Svante Haglund

Helikopterplattan – Gösta A

Förbereda årsmötet

11 Mötet avslutas

Ulrika avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Klädesholmen 1 september 2010

Ordförande

___________________________

Ulrika Johansson

Justerare Vid protokollet

___________________________ _______________________

Tobias Hålldén Susanne Lönnstig
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Utestående punkter Samhällsföreningen Klädesholmen

Tobias - undersöker frågan om sötvattendusch på badviken

Paula - ta hänsyn till eventuella underhållskostnader för Sillebua i kommande budget

Gösta A – placering av helikopterplattan


